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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

першого пленарного засідання сорок другої сесії Кобеляцької міської ради  

восьмого скликання  

 

27 лютого 2024 року     м. Кобеляки 

10:00        зал засідань міської ради 

 

 Головуючий: Фещенко Василь Васильович, виконуючий 

повноваження Кобеляцького міського голови-секретар Кобеляцької 

міської ради.  

 

Фещенко В. В.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На сорок другу сесію Кобеляцької міської ради восьмого скликання із 26 

депутатів прибули 20 (список додається). 

На сесію запрошені: депутати Полтавської обласної ради, Полтавської 
районної ради, заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами 
(секретар) Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату Виконавчого 
комітету міської ради та її виконавчих органів, старости старостинських округів 
міської ради. 
 Кворум є, вношу пропозицію сорок другу сесію міської ради восьмого 

скликання оголосити відкритою. 

 

 Заперечень немає? 

 

Дозвольте сорок другу сесію міської ради восьмого скликання оголосити 

відкритою.  

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати та запрошені!  

Прошу хвилиною мовчання вшанувати пам'ять земляків, які загинули, 

захищаючи державний суверенітет, територіальну цілісність і незалежність у 

війні, яку розпочала росія. 

 

(Проходить хвилина мовчання). 

 

 Перед початком пленарного засідання начальник третього відділу 

Полтавського районного ТЦК та СП Віталій Кгаєвський вручив нагрудний знак 

Головнокомандувача Збройних сил України «Комбатантський хрест» та  

нагрудний знак командира 16-го окремого мотопіхотного батальйону 
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старшому солдату Колодочці В’ячеславу Івановичу. Також вручив ордени «За 

мужність» ІІІ ступеня рідним військовослужбовців, які загинули під час 

захисту державного суверенітету та територіальної цілісності України, 

Назарова Олександра Сергійовича та Солодова Ігоря Вікторовича.  

 

Проводиться реєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 20 чол. 

 

Фещенко В. В.:     

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Шановні депутати та запрошені! 

 Потрібно вирішити питання про обрання секретаря пленарного засідання 

сорок другої сесії міської ради восьмого скликання.  

Пропонується секретарем пленарного засідання обрати Ясинську Ніну 

Анатоліївну 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 8, «проти» - 1, «утримались» - 1, «не голосували» - 10 

Рішення не прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати, пропонуйте кандидатуру на обрання секретарем 

пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого скликання. 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запропонував кандидатуру 

Попика Миколи Сергійовича. 

Фещенко В. В.: 

Пропонується секретарем пленарного засідання обрати Попика Миколу 

Сергійовича. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 3, «утримались» -2 , «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу).  
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Головуючий запросив у президію заступників міського голови: Брейка         

М. М., Стаднікову О. В., Омельченка С. В. 

 

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати та запрошені! 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Проценка Ігоря Андрійовича 

Татарко Ольгу Олександрівну 

Ященко Марину Ігорівну. 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 7 

Рішення не прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.:  

Шановні колеги, вносьте свої пропозиції. 

Андрієнко М. І., депутат міської ради, який запропонував голосувати за 

кожного кандидата до лічильної комісії окремо. 

Фещенко В. В.: 

Пропонується до складу лічильної комісії обрати Проценка Ігоря 

Андрійовича. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 10, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 9 

Рішення не прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Пропонується до складу лічильної комісії обрати Татарко Ольгу 

Олександрівну. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» -1 , «не голосували» - 5 

Рішення прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу). 

Фещенко В. В.: 

Пропонується до складу лічильної комісії обрати Ященко Марину Ігорівну. 
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Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 9, «проти» - 1, «утримались» -1 , «не голосували» - 9 

Рішення не прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Пропоную до складу лічильної комісії обрати Голтвянську Наталію 

Іванівну. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 12, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 7 

Рішення не прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу).  

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запропонував кандидатуру 

Василенка Романа Володимировича. 

Фещенко В. В.: 

Пропонується до складу лічильної комісії обрати Василенка Романа 

Володимировича. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 2, «утримались» - 1, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 8 додаються до 

протоколу).  

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запропонував кандидатуру 

Галушка Сергія Станіславовича. 

Фещенко В. В.: 

Пропонується до складу лічильної комісії обрати Галушка Сергія 

Станіславовича. 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 1, «утримались» - 2, «не голосували» - 3  

Рішення прийнято (результати голосування № 9 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Обрана лічильна комісія у такому складі: Татарко Ольга Олександрівна, 

Василенко Роман Володимирович, Галушко Сергій Станіславович. 
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Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

сорок другої сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської ради, 

де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, проєкт 

порядку денного сорок другої сесії міської ради вам роздано. Чи варто його 

зачитувати? 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 20, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 10 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.:   

Постійною комісією міської ради мандатною та з питань депутатської 

діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського 

правопорядку, законності та запобігання корупції рекомендовано включити до 

проєкту порядку денного питання: 

«Про проведення конкурсу на зайняття посади директора КНП 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради». 

Але його не було включено в зв'язку з порушенням п. 11.2 Підготовка та 

організація розгляду питань, які вносяться на розгляд сесії, та 11.1 Порядок 

скликання сесії, а саме: «Проекти рішень, інші матеріали з питань, які 

вносяться на розгляд сесії ради, доводяться до відома депутатів засобами 

електронного зв’язку та обов’язково оприлюднюються на вебсайті ради не 

пізніш, як за три дні до початку пленарного засідання сесії ради». 

11.2. Підготовка та організація розгляду питань, які вносяться на розгляд 

сесії. 

«2. Проект рішення повинен складатися з таких частин: 

1) мотивуючої  – в якій містяться посилання на закон, або інший документ, 

обставини, якими викликана необхідність прийняття даного рішення; 

2) постановляючої – в якій конкретно і чітко формулюються рішення, 

виконавці і терміни виконання поставленого завдання та здійснення контролю 

за його виконанням». 

Проєкт порядку денного сесії розглядається на засіданнях постійних 

комісій ради, що передують пленарному засіданню ради. 

Питання повинно було розглянутись не на одній комісії. 
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Таким чином, проєкт рішення мандатної комісії повинні були розглянути і 

інші комісії. 

 

Постійною комісією міської ради мандатною та з питань депутатської 

діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського 

правопорядку, законності та запобігання корупції рекомендовано додатково 

включити до проєкту порядку денного питання: 

«Про дострокове припинення повноважень секретаря Кобеляцької міської 

ради Фещенка Василя Васильовича». 

Але його не було включено в зв'язку з порушенням п. 11.2 Підготовка та 

організація розгляду питань, які вносяться на розгляд сесії, та 11.1 Порядок 

скликання сесії, а саме: «Проекти рішень, інші матеріали з питань, які 

вносяться на розгляд сесії ради, доводяться до відома депутатів засобами 

електронного зв’язку та обов’язково оприлюднюються на вебсайті ради не 

пізніш, як за три дні до початку пленарного засідання сесії ради». 

11.2. Підготовка та організація розгляду питань, які вносяться на розгляд 

сесії. 

«2. Проект рішення повинен складатися з таких частин: 

1) мотивуючої – в якій містяться посилання на закон, або інший документ, 

обставини, якими викликана необхідність прийняття даного рішення; 

2) постановляючої – в якій конкретно і чітко формулюються рішення, 

виконавці і терміни виконання поставленого завдання та здійснення контролю 

за його виконанням». 

Проєкт порядку денного сесії розглядається на засіданнях постійних 

комісій ради, що передують пленарному засіданню ради. 

Питання повинно було розглянутись не на одній комісії. 

Таким чином, проєкт рішення мандатної комісії повинні були розглянути і 

інші комісії. 

У кого будуть запитання? 

Постійною комісією міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін рекомендовано виключити з проєкту 

порядку денного питання:  

«Про внесення змін до рішення п’ятої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання від 25.01.2021 № 16 «Про прийняття юридичних осіб 

закладів освіти до комунальної власності Кобеляцької міської ради, входження 

до складу засновників, зміну найменування та затвердження їх Статутів та 

Положень філій в новій редакції». 
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Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 11, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 8 
Рішення не прийнято (результати голосування № 11 додаються до 

протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який звернувся до присутніх 

депутатів із проханням обгрунтувати відмову в роботі засідання. 
Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка зауважила, що росіяни 

розпочали наступ, а наші «ждуни» допомагають їм зайти в наше місто. 
Проценко І. А., депутат міської ради, який сказав, що завдячуючи 

військовослужбовцям, які нас захищають, в тилу можна спокійно ходити на 
роботу, займатися звичними справами. Звернувся до депутатів із проханням 
зняти з порядку денного питання, по яким йде суперечка, а розглянути сьогодні 
найбільш нагальне – це надання допомоги Збройним Силам України, і не 
зривати сесію. Зауважив, що зараз на фронті критично важливими є питання 
будівництва фортифікаційних споруд, придбання дронів і багато чого іншого, а 
сьогодні депутати ділять посади. Попрохав розгляд спірних питань перенести 
на наступну сесію.  
 Крайнюк Н. В., депутат міської ради, яка підкреслила, що міська рада 
допомагає Збройним силам України, але потрібно надавати допомогу всім 
військовим частинам по їх запитам, а не лише Миргородській. 
 Проценко І. А., депутат міської ради, який звернувся до присутніх 
депутатів із пропозицією створити  комісію по захисту й обороні, яка буде 
розглядати всі запити військових і вивчати їхні потреби. 
 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що всі запити 

військових розглянуті на бюджетній комісії. 
 Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка повідомила, що під Програму 
підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних сил України на 2024 
рік виділені певні кошти, майже 6 млн. грн. Зауважила, що було б краще не 
виділяти субвенції військовим частинам, а конкретно, по їх запитам, 
придбавати необхідні їм речі: амуніцію, дрони чи автомобілі, тому доречно 
було б внести зміни в Програму підтримки ЗСУ.  

Окрім того, наголосила, що оскільки постійна профільна комісія 
рекомендувала внести питання до порядку денного сесії, то їх потрібно було 
включити.  

 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який зауважив, що міська рада не 

може придбавати дрони напряму. Це нецільове використання коштів. 
Дацко А. І., начальник фінансового відділу міської ради, який пояснив, що 

найкращим способом забезпечення потреб військових є виділення субвенцій, 
тоді вони можуть самостійно закрити свої потреби. Що стосується Мавіків, то 
Виконавчий комітет зможе їх придбати з послідуючою передачею військовій 
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частині. Але у деяких запитах вказуються зброя, обладнання, яке міська рада не 
зможе придбати.   

Таранушич А. О., депутат міської ради, який повідомив, що є Бюджетний 
кодекс України і є можливості у приватних підприємств, акціонерних 
товариств, які можуть напряму придбавати і передавати необхідні речі для 
військових по запитам командирів військових частин. Звернувся до депутатів із 
закликом зробити сьогодні все можливе, щоб кошти військовим були виділені. 
Також зазначив, що мандатна комісія під час підготовки до пленарного 
засідання порушила Регламент Кобеляцької міської ради. Запропонував внести 
зміни до нього, якщо це потрібно. Вніс пропозицію не включати сьогодні до 
порядку денного додаткові питання, які рекомендувала мандатна комісія, тому 
що вони прийняті з порушенням Регламенту. 

Мазуренко В. Б., представник громадськості, яка запитала у депутатів 
міської ради, наскільки нагальним на сьогодні є питання про виявлення 
недовіри Фещенку В. В. і хто був його ініціатором? Найболючішим питанням є 
підтримка наших Захисників. Громада функціонує, треба підтримувати одне 
одного.  

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, який запропонував 
звернутися до Положення про постійні комісії Кобеляцької міської ради. 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу міської ради, який висловив 
стурбованість, що якщо зараз припинити виконання повноважень міського 
голови Фещенком В. В., то бюджетні рішення не будуть підписані, виконані і 
всі виплати зупиняться. Звернувся до депутатів із проханням сьогодні прийняти 
ці рішення, щоб кошти були направлені за потребами, а політичні питання 
вирішувати потім. 

Омельченко С. В., заступник міського голови, який повідомив, що 
оскільки Фещенко В. В. відмовляється вносити до порядку денного 
запропоновані мандатною комісією питання, тому по юридичним моментам 
депутати звертатимуться до Галушка С. С.   

Стаднікова О. В., заступник міського голови, яка підкреслила, що 
головуючий пленарного засідання дотримується всіх норм Регламенту міської 
ради, який був затверджений депутатами. Проєкт рішення, який було 
запропоновано включити до порядку денного сесії, повинен бути перевірений 
та погоджений юридичним відділом міської ради. У ньому не зазначено 
наявних достатніх правових підстав або мотивів дострокового припинення 
повноважень секретаря міської ради. Мандатна комісія до порядку денного 
пропонує включити лише питання про зняття з посади секретаря міської ради, 
не замислюючись про подальшу долю громади, ризики, які можуть виникнути. 
Окрім того, наголосила, що комісія не вносила пропозиції щодо обрання 
секретаря міської ради, кандидатура якого повинна бути обговорена на 
засіданнях постійних комісій або на спільному засіданні постійних комісій, щоб 
мали право висловити свою думку всі депутати. Якщо ж депутати бажають 
висловити недовіру та достроково припинити повноваження секретаря міської 
ради, то вони повинні це зробити, дотримуючись чинного законодавства.  

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, яка повідомила, що депутати 
прийшли в міську раду, щоб надавати допомогу військовим, представляти 
інтереси всієї громади. І це право депутатів вносити пропозиції і зауваження до 
порядку денного засідання. Закликала поважати їх і прислухатися до їхньої 
думки. 
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Tnaqeurco c. B., ,qzpexrop KoMyHaJrbHOro ni4npuevcTea (BoAoKasa.n lllroc>
Ko6enqqrroi uicrroi paau, 

'{xuit 
nonigovun, rqo nnipene fioIray ni4npIleMcTBo, B

cBoro qepry, TaKOX AorroMarae 36pofinr.rM cuJIaM Yxpaitru, HaAae AOnOMOT B

o6naurtysaHHi 6:rornocra i r. in. Bono € KpI4TI'IqHo BaXJII'IBIIM An{ 6YHKIIioHYBaHH'

Ta ga6esneqeunr xurre4if,Jlruocri rpova4u i rruta:HlJs, npunl4HeHHt rIoBHoBaxeHb

ceKperapt vicrxoi paAlr HemrnBHo BTIJII'IHe na ftoro po6ory'

,{enymamu etaodnmu is sanu sacidaua.

@euteuro B. B.:
Ororouryro flepepBy e po6ori rlreHapHoro saciAalrHs .qo 12:00 foAItHI'I'

3areun, nro 3a rlocaAy He rpl'IMaerbcq, flpaqroe Ha rpoMaAY I Ale BlArIoBlAHo Ao
pernaneury Ko6ensurr<oi uicrroi paAr4 ra qr4HHofo 3aKoHoAaBcrBa. 3axucunrie

r"licrra pa.qa niArpuwe, 3aflv- 4 SiftCrroSux oflparlboByloTbct, KoIrlTI4 SUAiISIO$Cq.

Ha Aouorraory sificrrosuNa y Mr{HyJrOMy pOqi CnpavoeaHo KoIIITI,I a cylti 6nr'r:rro 7

MJrH fpH. Bucnosfin o6ypeum, qo BJlallrroBysaru 6araraH 3apa3 He na 'Iaci'
Ka,riniqenrco B. IO., .rreg MoroAiNuoi pa4r.r upz Ko6elxqmifi Iraicrxifi paai,

.sKa Harorocl4Jla, nlo ra uac icnyaannq lvloro.{iNHol

3arporloHyBaB AoloMory MonoAiNnifi paAi.

Ko6enqqrxa lricrra pa4a.

Tpuaae o6zoeopeuna.

[Iepepea 3axiuqunaca.

opfaHl3aIIll, xoAeH AenyTaT He

gAificnroe 'ri,'IrKIalIi4'rpuut<y

Ilpoeodumuca peecmpat4ia denymamie uicaxoi padu'

AOAaTKOBO.

3apeecmpoeauo I I qon.

@euresrco B. B.:
Oronoruyro flpo 3aBeplrreHnq nreHbpHoro gaciAaHus copoK ApYrol cec11 MlcbKot

paAra BocbMofo cKrI,IKaHH.s' IIpo Aary i uac npoee4eHHq HacrynHoro [JleHapHoro

,u"iAurrn" copor< 4pyroi cecii vicrroi paAr{ BocbMoro cKrrKaHHq 6yAe noni4ouleno

Buxonyroquft nosHo
MICbKOfO

PAAI,I
r{nb oETTFHKO

Cerperap nneuapuofo Mnxora IIOIII4K


